
 
 
Romelanda UF  PROTOKOLL Nr 2 – 2015  
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda  2015-01-26  § 14 – 26 
 
 
Art Huvudstyrelsemöte  
Tid 18.30 
Plats Knarta, Romevi 
Närvarande: Kalle Engström, Janne Flodin, Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård (delvis), Tomas 

Cassanelli, Kjell Johansson, Annika Rolfsson, Katarina Eriksson (delvis) 
  

  Ansvarig 

§ 14 Öppnande 
 
§ 15 Dagordning 
 
§ 16 Föregående 
        Protokoll 

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 17 Ekonomi Driftsbidraget utbetalat från kommunen. Positiv och snabb 
respons från kommunen. 
 
Utskick medlemsavgifter för 2015 gjorda till Dam och Herrlaget 
 
Maria har träffat banken. Vi behöver resultatrapport 2014 och 
budget för 2015 inför nästa möte med banken. 
 
Kalle kontaktar Hermansby och färdigställer de ekonomiska 
diskussionerna kring vårt samarbete 2014. Arbetet pågår. 
 
Maria mailar ut kostnaden för möjlighet till kortbetalning i kiosken 
till styrelsen. 
 
Styrelsen undersöker möjligheten att minska tryckkostnaderna för 
RUF-info. Kan RUF-info kombineras med matchprogram på 
våren?  
 
Diskussion kring tränaravtal 2015. Kalle presenterar vårt 
tränaravtal för den nya herrtränaren. 
 
Trög inrapportering LOK-stöd 2014. Janne och Thomas arbetar 
med detta.  
 
Avtalet med Canon är uppsagt. 
 
3-årigt avtal finns med vägföreningen. (2015 är år 2 av 3) 
 

Kalle 
 
 
Janne 
 
Maria 
 
 
Kalle 
 
 
Maria 
 
 
Maria 
 
 
 
Kalle 
 
 
Thomas / 
Janne 
 
Thomas 

§ 18 Sponsring 
 
 
 

Styrelsen diskuterade Intersports avtalsförslag och beslutade att 
teckna detta avtal som gäller 3 år från och med 2015-01-01. 
 
Janne har återfört våra kommentarer kring avtalet med ICA Maxi. 
Avtalet är påskrivet men eventuellt tas våra synpunkter inte i 
beaktande förrän 2016.  

Maria 
 
 
Janne 
 
 



 
Kalle och Maria har kommunicerat styrelsens beslut om dam och 
herrlagets sponsringsarbete till de aktuella lagen 
 

 
Kalle / 
Maria 

§ 19 Fotboll 
 

Ny huvudtränare för herrlaget för 2015. Rickard Johansson tar 
över efter Oskar Marek som lämnar för ett tränaruppdrag i 
Häckens BK. 
 
3-sammandrag för P08, F08 på Romevi 2015. Janne kontrollerar 
med förbundet och bestämmer datum. Janne bokar sarger. Arbete 
pågår med detta i fotbollssektionen. 
 
Janne har fått exempel på CUP-organisation. Förslag på tidpunkt 
veckan före midsommar för åldersgrupp PF05 P04. Arbete pågår 
med detta i fotbollssektionen. 
 
Diskussion kring ett eventuellt samarbete för damlaget med KFF. 
Styrelsen beslutade att detta inte är aktuellt för 2015 men är 
öppna för fortsatta diskussioner kring detta inför kommande 
säsonger. 
 
Styrelsen beslutade att ledarkickoff kommer att genomföras på 
Romevi. Fotbollssektionen tar fram förslag på nytt datum eftersom 
det föreslagna datumet krockar med CUP-spel. Kjell avbokar 
tidigare bokad lokal. 
 

Kalle 
 
 
 
Maria 
 
 
 
Maria 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kjell 

§ 20 Kanslirapport  Janne har varit i kontakt med kommunen angående 
motionsslingan och de kommer att göra en besiktning av 
motionsslingan tillsammans med Janne när vädret tillåter. 
 
Arbetet med Kontrolluppgifter för tränare/domare pågår. 
 
 
 
Aktuella aktiviteter de närmaste 2 månaderna: 

- LOK-stödsansökan göras klar för 2014 
- Kontrolluppgifter tränare/domare göras klart 
- Kickoff, boka datum 
- Serieanmälningar 
- Förberedelser inför årsmötet 
- Matchprogram 

 

Janne 
 
 
 
Janne / 
Maria 
 
 

§ 21 Föreningens 
organisation/ 
Föreningsutveckling 

Arbetet fortgår med dokumentet för ansökan till Allmänna 
arvsfonden. Målet är att lämna in en ansökan efter styrelsemötet 
den 16/2. Styrelsen mailar ev. synpunkter till Susanne. 
 
Styrelsen beslutade att gå vidare med Thomas förslag till ny 
föreningsorganisation. Thomas pratar med Alan Ryan om hur 
detta kommuniceras ut på lagens föräldramöten. 
 
Styrelsen beslutade att gå över helt till IdrottOnline från och med 
ledarkickoffen. I ledarkickoffen kommer det att ingå utbildning om 
IdrottOnline. En motsvarande utbildning för lagens web-
administratörer görs 2 veckor före ledarkickoffen. Janne kollar 

Susanne 
 
 
 
Thomas 
 
 
 
Thomas / 
Tomas 



lokal. 
 

§ 22 Inför årsmötet Katarina Eriksson presenterade valberedningens arbete inför 
årsmötet. Katarina bjuds in till nästa styrelsemöte. 
 
Kalle och Kjell meddelade styrelsen att de avgår i samband med 
kommande årsmöte. 
 
Styrelsen beslutade att se över föreningens stadgar inför årsmötet 
19/3 
 

Katarina 
 
 
 
 
 
Kjell 

§ 23 Övriga frågor Kalle kontaktar arbetsförmedlingen inför 2015. Kvarstår. Kalle 

§ 24 Planering 2015 Huvudstyrelsemöten – måndagar kl 18.30; 
16/2, 2/3, 13/4, 4/5, 1/6, (6/7)  
 
Årsmöte                  Torsdag 19/3 19:00 
Arbetsdag                Lördag 11/4  
RUF-dagen              Lördag 30/5  
Ledarträff/Kickoff     Väntar på besked från fotbollssektionen 
 

 

§ 25 Nästa möte Måndag 16/2, klockan 18:30. 
För fika ansvarar: Annika R. 
 

 

§ 26 Avslutning Mötet avslutades 

 
 

 
 
 
  ……………………………..  ……………………….. 
   

Kalle Engström  Thomas Thunberg 
Ordförande   Sekreterare  


